
Referat fra ordinær generalforsamling i Høgelsbjerg grundejerforening 
Afholdt den 15. august 2015 

 

1. 

Valg af Dirigent Som dirigent valgtes Finn Hove (56) der indledte med at konstatere, at 

generalforsamlingen var lovligt varslet og at den var beslutningsdygtig med  

15 fremmødte husstande samt 5 fuldmagter. 

  ______________________________________________________________________ 

 

2. 

Bestyrelsens beretning Bestyrelsen fremlagde sin beretning ved formand Julie Rettig Petersen (108).   

Beretningen blev godkendt.  

  ______________________________________________________________________ 

 

3. 

Indkomne forslag Der var ikke indkommet forslag 

  ______________________________________________________________________ 

 

4. 

Regnskab  Regnskabet for perioden 1/7 2014 til 30/6 2015 blev fremlagt og godkendt.   

Grundejerforeningen har ved regnskabsperiodens udløb en egenkapital på kr. 92.182,15 

efter et underskud på kr. 5.263,31 især som følge af træfældningen mod Gl. Ribevej.   

 

______________________________________________________________________ 

 

5. 

Budget og fastsættelse af   Bestyrelsen fremlagde et budget med uændret kontingent. Budgettet blev godkendt og 

kontingent   kontingentet er fortsat kr. 400 per år.  

Bestyrelsen oplyste at der kan komme en større udgift til træfældning, men bestyrelsen 

ved endnu ikke om udgiften skal afholdes af kommunen eller Grundejerforeningen, 

hvorfor den ikke er budgetteret.  

 

 ______________________________________________________________________ 

 

6.  

Valg til bestyrelsen På valg til bestyrelsen var Marianna Ottesen (102), Erik Hasselstrøm (132) og  

René Nielsen (136) som alle blev genvalgt. 

 

Som suppleant genvalgtes Finn Hove (56) 

Som revisor genvalgtes Poul Aage Hermansen (140) 

______________________________________________________________________ 

 

7. 

Eventuelt Mai Nielsen (136) udtrykt betænkelighed ved at generalforsamlingen afholdes lørdag 

inden gadefesten da dette måske er for meget på en dag. 

 

Niels Erik (106) gav udtryk for gode erfaringer med fremmødet til generalforsamlingen 

på en lørdag og til festen derefter. 

 

Bjørn (128) mente at hvis generalforsamlingen blev afholdt fredag ville der måske 

komme flere til at hjælpe med opstilling af teltet. 

  

Blandt de fremmødte var der dog stemning for at bibeholde generalforsamlingen på en 

lørdag inden gadefesten   

    

 

 

 

 

 

 



 Mogens (15) fremsatte ønsket om at få en del af vedtægternes§ 4  

”Forslag, der ønskes behandlet på Generalforsamlingen skal indsendes til formanden 

senest 8 dage før”  

ændret ved næste generalforsamling til: 

 

 Forslag fra bestyrelsen der ønskes behandlet på Generalforsamlingen skal 

udsendes til medlemmerne senest 30 dage før generalforsamlingen. 

 Forslag fra medlemmer der ønskes behandlet på Generalforsamlingen skal 

indsendes til formanden senest 14 dage generalforsamlingen og udsendes til 

medlemmerne senest 8 dage før Generalforsamlingen. 

 

 

Bitten (50) udtrykte ros til Mikkel for vedligehold af de grønne områder samt til 

bestyrelsen for deres arbejde. 

 

 

 Bestyrelsen oplyste, at den fremover vil bruge mail til meddelelser og referater 

  

 

 

Rene Nielsen, referent 

 

Godkendt 

Finn Hove, dirigent 

 

 


